



吉隆坡直飞上海

KUALA LUMPUR ✈ SHANGHAI

Tour Code :

7PVG-3A

中国你好
HELLO CHINA

南得小莲庄摇橹船

NANXUN XIAOLIANZHUANG
ROWING BOAT

七里山塘街

QILI SHANTANG STREET
姑苏第一名街

7天5晚

诗画江南

上海 · 苏州 · 无锡 · 南潯 · 杭州

SHANGHAI · SUZHOU · WUXI ·
NANXUN · HANGZHOU

水乡古韵 · 山水如画 · 品味江南

东方之门夜景

THE GATE OF THE ORIENTAL
NIGHT VIEW

上海LV巨轮

THE LOUIS VUITTON, SHANGHAI

杭州如梦上塘+游船秀

HANGZHOU A DREAM OF SHANTANG WATER
+ BOAT PERFORMANCE

无锡排骨风味

WUXI PORK RIBS

上海本帮菜

SHANGHAI HOMESTYLE CUISINE

松鼠鱼

SQUIRREL FISH

自助火锅

HOT POT BUFFET



珍珠开蚌盲盒
PEARL OPENING
SURPRISE BOX



龙坞茶镇采茶
LONGWU TEA TOWN
TEA PICKING



八卦田景区
BAGUA FIELD
SCENIC AREA



上海外滩
THE BUND
SHANGHAI



城隍庙商圈
CHENGHUANGMIAO
SHOPPING AREA



网红打卡地标
POPULAR LANDMARK
CHECK-IN SPOTS

诗意江南 · 一次心动之旅

第一天 吉隆坡 ~ 上海 (2 小時) 苏州 (FM/MU864 0705-1225) (機上用餐 / 苏州松鼠鱼 50)

從吉隆坡雪邦國際機場出發，乘搭客機飛往**中國上海浦东国际机场**。抵步後，由當地導遊迎后，乘車往**水乡苏州**，游覽：
【**七里山塘街**】又稱為「山塘街」，東起閶門渡僧橋，西至虎丘山。苏州姑苏区一条拥有近1200年历史的步行街，全长3, 829.6米。

【**丝绸工厂**】了解中国传统丝绸文化与制作工艺，欣赏精美丝绸制品，感受江南丝绸之乡的独特魅力。

【**金鸡湖+东方之门**】现代与自然结合的城市地标，大型内城湖泊，而矗立在湖畔的东方之门高301.8米，世界著名的双塔合一拱形建筑。

第二天 苏州 (1.5 小時) 无锡 (2 小時) 南浔 (早 / 无锡排骨风味 50 / 晚 50)

【**留园**】占地约2.33万平方米，是中国四大名园之一。精湛的建筑布局，亭台楼阁、曲廊流水，景致典雅秀丽。

【**蠡湖公园**】无锡最大的公园，融合了中国传统园林与欧洲风格，可赏四季林木景观，多座造型各异的小桥与栈桥。

【**珍珠博物馆+体验珍珠开蚌盲盒**】一种融合了科普文化与互动娱乐的新型旅游体验。让客人体验及感受未知的乐趣，包括从挑选，现场开蚌，清洗取珠的流程。

【**南浔小莲庄 (含摇橹船)**】南浔古镇始建於南宋，至今已有七百多年歷史，是中國江南六大古鎮之一。古鎮以小橋流水、白牆黑瓦與古宅園林聞名，同時也是近代絲業與商賈文化的重要據點。當年「四象八牛七十二金狗」的富商巨賈在此聚居，留下大量中西合璧的深宅大院與綿延河岸古樓，展現江南水鄉的溫婉氣質與商賈巨富的開放格局，使南浔成為層次最豐富、風格最獨特的江南古鎮之一。**小莲庄**是南浔古镇最具代表性的核心景观与水乡体验。而摇橹船则是穿梭于古镇水巷的传统乌篷木船。

第三天 南浔 (1.5 小時) 杭州 (早 / 南浔古镇风味 50 / 杭州东坡肉 50)

【**嘉业堂藏书楼**】该楼由江南富商刘镛之孙刘承干于1920年建成，因清废帝溥仪御赐“钦若嘉业”九龙金匾而得名，并隶属浙江图书馆。

【**明清河坊街**】浓厚历史文化底蕴的著名步行街。街区呈现明清及民国初年市井风貌，汇聚了百年老字号，传统小吃，茶楼及古玩字画，是体验杭州传统文化与商业气息的核心地标。

【**如梦上塘+游船秀**】大型水上实景演出，结合光影与戏剧，沉浸式体验宋词文化，船游画中。

第四天 杭州 (3 小時) 上海 (早 / 西湖风味 50 / 上海本帮菜 50)

【**京杭大运河**】沿京杭大运河欣赏沿岸风光，了解千年运河历史文化，感受古今交融的独特景致。

【**船游西湖**】乘船游览西湖，欣赏湖光山色，感受“淡妆浓抹总相宜”的西湖美景。

【**龙坞茶镇+采茶体验+品茶**】親身體驗採摘茶葉的樂趣，感受中國傳統茶文化魅力；並於特色小竹樓內品茶聽茶，了解茶葉製作過程與千年茶文化，體驗杭州悠然雅致的慢生活氛圍。

【**八卦田**】它原为南宋皇家籍田遗迹 (即皇帝亲耕以祈求丰收的田地)，外观呈正八边形，中央是圆形土墩，如独特“大地的艺术”。

第五天 上海 (早 / 中 50 / 自助火锅 80)

【**城隍庙商圈**】上海著名传统商圈，汇集特色小吃、购物与古色古香建筑风貌。

【**LV巨轮**外观**】又称“路易号”(The Louis) 是全球唯一巨轮造型概念地标，融合了展览，零售与餐饮三层复合空间。船体采用优雅醒目的红色与银色组合，线条流畅且极具现代感。

【**星巴克烘焙坊**】网红地标建筑，工业风设计，是热门拍照打卡点。

【**外滩**】上海最具代表性的地標景區，欣賞黃浦江兩岸迷人景色，一邊是充滿歷史韻味的萬國建築群，另一邊則是現代摩天大樓天際線，感受上海古典與現代交融之美。

推荐自费： 船游黄浦江夜景 (RMB 280) - 乘船漫游黄浦江，欣赏上海灿烂的天际线

第六天 上海全日自由活动 ~ 晚间送机 (早 / -- / --)

上海全日自由活动 或 选择以下自愿自费项目

1) **登东方明珠塔中球 + 上海历史文化陈列馆 + 1192 弄老上海風情街 + 午餐 + 比斯特购物村 (RMB 400)**

2) **DISNEYLAND 乐园 + 单程交通 (根据当天的标价而定) - 人客自理交通前往上海浦东国际机场**

於指定时间集合，送往**上海浦东国际机场**，准备办理登机离境手续，準備結束此次的精彩之旅，再會！

第七天 上海 ~ 吉隆坡 (FM/MU863 0010-0540) (機上用餐)

航班安全着陆**吉隆坡雪邦国际机场**，再會！

必须配合项目 (+RM200)： 杭州如梦上塘+游船秀，苏州留园

2 个购物站： 丝绸、珍珠+盲盒

特色美食： 松鼠鱼，无锡排骨风味，上海本帮菜，自助火锅

包含： 全程機場稅 + 機上套餐 + 1 件 23KG 行李津貼 + 司機導游小費

最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為準，在不可預知的情況之下，敝社保留刪改行程內容的權力，恕不預先通知
团队出发按最少 16 成人或以上成团；**团员受促购买旅游保险，更添保障。** *** 行程中圖片只供參考 ***



DAY 01 KUALA LUMPUR ~ SHANGHAI (2H) SUZHOU (FM/MU864 0705-1225) (MOB / D50)

Depart from **KLIA** for your pleasant flight to **Shanghai Pudong International Airport**. After being met by a local guide, proceed to the water town of **Suzhou**, and visit :-

Qili Shantang Street – also known as Shantang Street, is a historic pedestrian street in Gusu District, Suzhou. It has a history of nearly 1,200 years and spans a total length of 3,829.6 meters.

Silk Factory – Explore traditional Chinese silk culture and exquisite silk craftsmanship.

Jinji Lake + The Gate of the Oriental – A modern and natural urban landmark featuring a large inner-city lake, with The Gate of the Oriental standing at 301.8 meters on its shore as a world-famous twin-tower-to-one arch building.

DAY 02 SUZHOU (1.5H) WUXI (2H) NANXUN (B / L50 / D50)

The Linger Garden – covering an area of about 23,300 square meters, it is one of China's four famous gardens. With exquisite architectural layout, pavilion, winding corridors, and flowing water, the scenery is elegant and graceful.

Lihu Park – The largest park in Wuxi, blending traditional Chinese landscaping with European styles, featuring seasonal woodland views and multiple small bridges and boardwalks of various designs.

Pearl Museum & Pearl opening surprise box experience – A new type of tourism experience that blends science popularization, culture, and interactive entertainment. Allow guests to experience and feel the joy of the unknown, including the entire process of selection, opening the oyster on-site, and cleaning and harvesting the pearl.

Nanxun Xiaolianzhuang (include rowing boat ride) – Nanxun Ancient Water Town is a historic water town with over 700 years of history. Known for its charming canals, stone bridges, white-walled houses, and classical gardens, Nanxun also reflects a rich heritage of silk trade and merchant culture. **Xiaolianzhuang** is the most iconic landscape and water town experience in Nanxun Ancient Water Town. The rowing boat is a traditional black-awning wooden boat that weaves through the water alleys of the ancient water town.

DAY 03 NANXUN (1.5H) HANGZHOU (B / L50 / D50)

Jiaye Library – built in 1920 by Liu Chenggan, the grandson of wealthy Jiangnan merchant Liu Yong, this library was named after a nine-dragon golden plaque inscribed with “Qin Ruo Jia Ye” gifted by Puyi, the last emperor of the Qing Dynasty. It is now affiliated with the Zhejiang Library.

Hefang Street – A famous pedestrian street with a rich historical and cultural heritage. Featuring the market town scenery of the Ming and Qing dynasties and the early Republic of China, it gathers century-old time-honored brands, traditional snacks, teahouses, and antique calligraphy and painting, serving as a core landmark to experience Hangzhou's traditional cultural and commercial vibe.

“A Dream of Shantang Water + boat performance” – A large-scale, live-action water performance that blends light, shadow and drama, offering an immersive experience of Song Dynasty poetic culture as you drift through a living painting.

DAY 04 HANGZHOU (3H) SHANGHAI (B / L50 / D50)

Beijing-Hangzhou Grand Canal Scenic Area – Enjoy riverside views and learn about the canal's thousand-year history and cultural heritage.

West Lake – Boat ride to enjoy classic lake and mountain scenery.

Longwu Tea Town – West Lake Longjing core production area, enjoy tea gardens, **tea picking experience**, and **tea tasting**.

Bagua Field Scenic Area – It was originally a royal imperial altar site of the Southern Song Dynasty. It has a regular octagon shape with a round mound in the center, resembling a unique piece of “earth art”

DAY 05 SHANGHAI (B / L50 / D80)

Chenghuangmiao Shopping Area – A traditional commercial and food hub offering local snacks, shopping, and cultural experiences.

The Louis Vuitton, The Boat (external view) – It is the world's only giant-ship-shaped conceptual landmark, blending a three-tier composite space of exhibitions, retail, and dining. The hull features an elegant and striking combination of red and silver, with a smooth and highly modern design.

Starbucks Reserve Roastery – A trendy landmark featuring an industrial-style design and one of the hottest photo check-in spots.

The Bund – A famous waterfront promenade featuring illuminated colonial-era buildings and skyline views, especially stunning at night alongside the Oriental Pearl Tower.

Optional Tour : Huangpu River Night Cruise (RMB 280) - Enjoy Shanghai's illuminated skyline from the Huangpu River.

DAY 06 SHANGHAI FREE & EASY ~ NIGHT TRANSFER TO AIRPORT (B / -- / --)

Enjoy a full day of **free activities** in Shanghai, or choose from the following optional experiences:

1. Oriental Pearl Tower (2ND Ball) +Shanghai History Museum +1192 Lane Old Shanghai St. +Lunch + Bicester Village Outlet (RMB 400)

2. Shanghai Disneyland with 1 way transfer (price varies by date) – own arrangement to Airport (PVG) for departure

At the designated time, gather for transfer to **Shanghai Pudong International Airport** for your departure flight home.

DAY 07 SHANGHAI ~ KUALA LUMPUR (FM/MU863 0010-0540) (MOB)

Flight safety landing at **Kuala Lumpur International Airport**, SWEET HOME!

Compulsory Pre-pay Package (+RM 200) :

Hangzhou “A Dream of Shantang Water + boat performance, Suzhou The Linger Garden

2 Shopping Stop : Silk, Pearl + surprise box experience

Signature Local Cuisine: Squirrel Fish, Wuxi Pork Ribs, Shanghai Homestyle Cuisine, Hot Pot Buffet



INCLUDE : All Airport Taxes +Meal onboard +1 piece 23kg Luggage Allowances +Tipping

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. **You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.**

*** **Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only** ***